

「已接種新冠疫苗之學生下午留校計劃」安排事宜

敬啟者：

學校早前派發校字 2021-2022/05 通告，就學生已完成接種 2019 冠狀病毒病疫苗並超過十四天，可以留校參與另一個半天非學術性的課外活動，亦獲家長回覆 貴子弟在半天面授課堂後將會留校參與課外活動。現通知家長，有關安排將於 2021 年 10 月 4 日(星期一)開始，現將有關安排詳列如下：

1) 凡參加下午留校計劃，請隨通告回條繳交已完成接種疫苗證明副本。

2) 上下學安排：上學時間不變，放學時間為下午 3:00

➤ 家長接送：請家長於下午 3:00，直接到校務處接回 貴子弟

➤ 乘搭校車：請家長按隨通告派發之「下午留校計劃」車線表的時間上下課

注意：由於各校車線的座位及各車站時間已編妥，未能隨便增加。因此，如學生因事未能參與下午活動，家長當天需以「學生早退」方式到校接回 貴子弟。

3) 午膳安排

a. 午餐請以下列其中一種形式預備：

➤ 使用能長時間保持溫度的保溫壺盛載食物

➤ 簡便午餐如三文治、麵包等等

➤ 家人於中午 12 時 15 分前將午飯送抵學校

(如由家人送飯至學校，請於回條回覆表示，以便學校跟進)

b. 校內午膳防疫措施：

➤ 校方會按教育局的「學校健康指引」，在每名學生座位上設置隔板。學生每次坐於指定及相同的位置，與其他同學保持適當距離並面向同一方向進行午膳，確保學生進食時有機會噴出的飛沫不會影響到其他同學

➤ 學校會提供消毒紙巾，當值老師會請學生自己抹枱後始進行午膳

➤ 學生用膳完畢後，所有盛載器皿及用過的餐具均帶回家清洗

- 3) 下午活動：內容主要為非學術性的興趣活動，另按需要提供治療訓練/輔導，期望學生能有更多元化及豐富的體驗及學習，活動內容如下：

	一	二	三	四	五
12:00-12:30	小息及午膳準備				
12:30- 1:15	午膳				
1:15- 2:00	大息 / 輔導 / 治療訓練				
2:00- 2:45	體育/視藝活動	中國鼓	紙粘土	舞·動與快樂	英語兒歌
		魔術班	手鈴班		家居健體操
2:45- 3:00	準備放學				
服裝要求	運動服	/	/	運動服	運動服

** 請家長督促 貴子弟按有關活動日子穿著運動服參與。

請家長於 30/9/2021(四)或前交回回條，如有查詢，可致電 2455 1615 與鄧秀慧副校長聯絡。

此致

貴家長 / 監護人

匡智屯門晨曦學校校長



(林莉玲)謹啟

2021 年 9 月 27 日

<<回條>>

(校字 2021-2022/10)

「已接種新冠疫苗之學生下午留校計劃」安排事宜

敬覆者：

1. 本人已知悉敝子弟在半天面授課堂後下午留校的活動安排。
2. 隨通告交來完成接種疫苗證明副本。
3. 敝子弟午飯 *將由敝子弟自己攜帶回校 / 由家人中午 12 時 15 分前送抵學校。
(*請將不適用刪去)

此覆

匡智屯門晨曦學校校長

班學生

家長/監護人簽署：

請於 9 月 30 日或前交回回條

2021 年 9 月 日

Arrangements for Afternoon Programme
for Students Who Have Received Two Doses of COVID-19 Vaccine

Dear Parents/Guardians,

Refer to the Willingness Survey mentioned in circular “Sch 2021-2022/05”, parents agree our students who received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days participate non-academic extra-curricular activities on the other half-day. Please note the arrangements will be effective on Oct 4, 2021 (Mon), details as below:

- 1) For interested students, please return the copy of Fully vaccinated record with the signed slip.
- 2) Classes Schedule: Classes starting time remains unchanged, school ends at 3:00 pm
 - Parents pick up: Please pick up your child 3:00 pm at the school office.
 - By school buses: Please refer to the attached “Buses Routes Schedule of the Afternoon Programme”.

Note: Seats and bus stop schedule have been fixed and cannot be changed. Therefore, **if a student is unable to participate in the afternoon activities due to special affair, parents need to come to school to pick up their children on their own.**

3) Lunch arrangements

a. Lunch can be in any of the following forms:

- Use a heat preservation pot that can keep the temperature for a long time to store food.
- Light lunches such as sandwiches, bread, etc.
- Parents deliver meals to the school by 12:15pm.

(If parents deliver meals, please indicate in the reply slip for school arrangement)

b. Precautions needed for lunch at school:

- According to the "School Health Guidelines" issued by EDB, the school will install partitions on each student seat, and allow students to keep a proper distance and face the same direction (avoid face-to-face) for lunch, so as to ensure the droplets emitted by the students when they eat.
- The school will provide disinfectant wipes, and teachers will guide the students to wipe the table by themselves before having lunch
- All utensils and used tableware are requested to take back home for cleaning

3) Activities in the afternoon: Mainly are non-academic interest activities, and therapy/remedial training upon individual needs, in the hope that students will have diversify and rich learning experiences. Details as below:

	Mon	Tue	Wed	Thur	Fri
12:00-12:30	Recess and lunch prepare				
12:30-1:15	Lunch				
1:15- 2:00	Recess / Remedial / Therapy Training				
2:00- 2:45	P.E. / Visual Arts	Chinese drum	Dough Clay	Dancing	Music Fun
		Magic	Handbell		Household Fitness
2:45- 3:00	Prepare to school ends				
Dress	Sports uniform	/	/	Sports uniform	Sports uniform

** Students should wear school sports uniform in specific day.

Please return the signed reply slip to school on or before Sep 30 (Thur). If you have any queries, please feel free to call Vice-Principal Ms. Tang Sau Wai at 2455 1615. Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,



Lam Lee Ling
Lam Lee Ling
Principal

<<Reply Slip>>

Ref: Sch 2021-2022/10

Sep 27, 2021

Arrangements for Afternoon Programme
for Students Who Have Received Two Doses of COVID-19 Vaccine

Dear Principal,

1. I have acknowledged the arrangements for Afternoon Programme for my child
2. Attached vaccinated record with this reply slip
3. Lunch for my child will be *taken by himself/herself / sent by family by 12:15pm. (*Please delete if inappropriate)

Yours faithfully,

(Class: _____) Student: _____

Parents/Guardian's Signature: _____

Date: / / 2021

Please return the signed
slip on or before Sep 30